2022 主日崇拜事奉輪值同工

	本週主日 This Sunday 4/24/2022	下週主日 Next Sunday 5/01/2022			
中文主席 English Presider	宋保軍	張文迪			
中文講員	程保治牧師 Rev. Jeff Cheng	葉牧師 Pastor Yip			
翻譯 Interpreter	方向	陳 瑛			
中文司琴 Pianist	羅鳳玲	Lauren			
中文招待 Ushers	Ace Liu	Raymond, Daniel			
音響/投影 Audio Engineer/PPT	Jeremy/劉砥中	鲁 锋/文 艷			
托兒 Nursery	谢 慧	姚慧敏			
圖書館 Library	N/A	N/A			
分菜同工	黄佳滢,徐慧君	何若萍,吳美莲			
Lunch Serving	黄雯茗,姚慧敏	羅美珍,于 燕			
清潔同工 Cleaning	蔡英超,陳彥廷	宋保軍,王國歡			
保安 Security	蔡英超	劉偉衡			
週二 Tuesday	姐妹图契 Women's Bible Study Fellowship (ZOOM Meeting ID: 821 5093 5268)				
週三 Wednesday 7:30PM	祷告會 Prayer Meeting(ZOOM Meeting ID: (321-971-546)				
週五 Fri. Night	青少年團契,家庭查經 Youth/Family Bible Study				

每月常費預算 Monthly Budget for General: \$15,000.00 宣道 Mission: \$2,500.00

Contributions	Last Sunday	Month-to-date	March. Income	March. Expenses
奉獻	上週	本月已收	收入	支出
常費 General	\$ 3, 192. 00	\$9, 275. 00	\$14, 522. 00	\$25, 592. 67
建堂 Building	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$15, 000. 00
宣道 Missions	\$250.00	\$1,720.00	\$1,500.00	\$6, 940. 00
其他 Special	\$300.00	\$300.00	\$300.00	\$300.00

Monthly Verses - April, 2022: 每月背诵经文

凡勞苦擔重擔的人可以到我這裡來,我就使你們得安息。(馬太福音 Matthew 11:28)

凡接待他的, 就是信他名的人, 他就賜他們權柄作上帝的兒女。(約翰福 音 John 1:12)

牧師 Pastor	長老 Elder	
程保治 Jeff Cheng	張文迪 Wen-Dyi Chang	
Tel: (918) 970-0053	Tel: (918) 252-4886	
jeffpcheng@gmail.com	wendyiandlouise@gmail.com	



滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church 1430 S. 131st E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108 Tel: (918) 438-6449

http://www.tulsaccc.org/

傳揚福音 造就門徒

Preach the gospel and make disciples

聯合主日崇拜程序 COMBINED ORDER OF WORSHIP

四月二十四日 April 24, 2022

10:45AM - 12:15PM

司琴 Pianist: 羅鳳玲

講員 Speaker: 程保治牧師

默禱 Silent Prayer 625 主在聖殿中 The Lord Is in His Holy Temple 眾坐 All 詩 Psalm 150:1-2 主席 Presider

宣召 Convocation

頌禱 Praise and Prayer 讚美一神,主祷文 Doxology, The Lord's Prayer 眾立 All

讚美詩 Praise Hymns

主席 Presider: 宋保軍

敬拜图 Praise Team

祈祷 Invocation

主席 Presider

讀經 Scripture Reading

眾坐Congregation

提前 1 Tim. 3:15-16 弗 Eph. 2:19-22; 4:11-13

諮道

幸福的教會

程保治牧師

A Blessed Church Sermon 回應/奉獻 Response/Offering

Rev. Jeff Cheng 主席 Presider

509 以何献主 What Can I give to Jesus

歡迎,報告 Welcome, Greeting & Announcements 毎月经文 Monthly Verses

主席 Presider 主席 Presider

讚美 荣耀歸於真神 Glory to God in the Highest 眾立 Congregation

祝禱 Benediction

程保治牧师 Rev. Jeff Cheng 眾立 Congregation

阿們頌 Amen Praise

眾坐 Congregation

默禱 Silent Prayer

報告事項:

- 1. 歡迎大家參加今天的主日崇拜。願神賜福大家並祂所喜悦的人。
- 2. 下主日 (5/1) 是聯合聖餐主日崇拜將在十點四十五分在教會聚會,同時也有線 上直播。請預備心參加。我們有特別講員葉牧師與我們分享信息。
- 3. 今年教會的青少年營將於六月三日到五日舉行。請家長們留意並鼓勵青少年們 預留時間參加。具體細節會再報告。現在請向張毅或 Chris 弟兄先預報留名額。
- 4. TCCC 高中毕业晚宴将于 2022 年 5 月 14 日下午 5:30 在团契大厅举行. 详情请於 Chris Chow 联系。
- 5. 教會決定設立烏克蘭愛心奉獻。我們會接受奉獻到月底。我們會透過好撒瑪利 亞機構或使者雜誌將愛心奉獻送到烏克蘭的弟兄姐妹們手中。
- 6. 教會在這週五 4/29 晚上有特別聚會有 pastor Albert Yip 來分享特別信息: Battle of the Ages (All); 4/30(週六) 4PM Parenting Essentials (家長和成人); 週六晚上 The Prodigal Dilemma (青少年)

祷告事項:

教會事工

- 1. 為 4/29-5/1 特別聚會的講員 Albert Yip 牧師及求主預備我們的心踊躍參加禱告。
- 2. 為教會幸福小組第二期的福長、參與同工、及福友 (Best) 祷告。
- 3. 為青少年牧師聘牧及青少年週五/週日老師和課程安排禱告。
- 4. 為 7/18-7/22 暑期聖經學校各樣籌備工作及招募的同工禱告。
- 5. 為星期五晚上7:30pm 各團契及小組網上聚會禱告。

肢體關懷

- 1. 為復活節主日受洗的張玉潔姊妹 (Dianna) 的靈命成長禱告。
- 2. 為高中生 Lauren Hsieh、Annette Lau 申請大學禱告, 求神賜他們智慧做出選擇。
- 3. 歡迎林鳳珍姊妹加入教會成為會友, 願神祝福她和她的家庭。

健康需要

- 1. 為洪巨倫弟兄的肺癌治療迫切禱告, 求神醫治並賜給最好的治療方法。
- 2. 為杜娟姊妹的春季花粉過敏症狀能減輕和改善禱告。

普世宣教

- 1. 為常牧師的身體健康以及 4C 的事工禱告。
- 2. 為Tulsa的阿富汗家庭及我們教會是否成立支持小組禱告。

Announcements:

- 1. We welcome everyone and new friends who worshipped with us this morning. May God bless those who attend today service.
- 2. Next Sunday (5/1) is our combined communion Sunday worship service from 10:45 AM to 12:15 PM. We have in person service and live stream. We also have special speaker pastor Albert Yip with us.
- 3. Our church will have youth camp from Jun 3 to 5 this year. Youth parents please mark your calendar and encourage youth to reserve time to join. More details will come later. Pre-registration is started now, please contact brother Chris or Sugin.
- 4. TCCC High School Graduation Banquet will be held on May 14, 2022 at 5:30pm in Fellowship Hall to honor Lauren Hsieh and Annette Lau. RSVP Chris Chow.
- 5. Our church has set up Ukraine love fund. We will accept brothers and sisters offering till the end of this month. We will send the love fund thru either Samaritan's purse or Ambassador Magazine.

6. Church has arranged Special Speaker pastor Albert Yip from California to share on this Friday Night 4/29 - Battle of the Ages (All); 4/30(Sat) 4PM - Parenting Essentials (Only for parents and adults); (Sat) 7 PM - The Prodigal Dilemma (Youth)

Prayer Items:

Church Ministry

- 1. Pray for Pastor Albert Yip, the speaker of the 4/29-5/1 special meeting and pray that the Lord prepare our hearts to actively participate.
- 2. Pray for the leaders, participating co-workers, and best friends of the second happiness group.
- 3. Pray for the youth pastor search and youth teachers and lesson arrangements on Friday and Sunday.
- 4. Pray for the preparations and recruitment of co-workers for 7/18-7/22 Vacation Bible School.
- 5. Pray for each fellowship and small group online meeting at 7:30pm on Friday evening.

Member Care

- 1. Pray for the spiritual growth of Sister Dianna Kwok who was baptized on Easter Sunday.
- 2. Pray for high school students Lauren Hsieh and Annette Lau as they apply to college and ask God to give them wisdom to make choices.
- 3. Welcome Sister Lisa Lam to join the church as a member. May God bless her and her family.

Health needs

- 1. Pray fervently for Brother Hong's lung cancer treatment, asking God to heal him and give him the best treatment.
- 2. Pray for the relief and improvement of Sister Du Juan's spring pollen allergy symptoms.

World Missions

- 1. Pray for Pastor Seung 's health and 4C's ministry.
- 2. Pray for the Afghan family in Tulsa and for a support group in our church.

講道大綱 Sermon Outlines:

- I. 什麼是教會? What is a church?
- II. 為什麼要歸屬在教會? Why belong to the church?
- III. 我如何在教會裡得恩典? How can I receive grace in the church?